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附加关联保险赔偿责任限额条款 
 

双方理解并同意，保险人根据以下保险单： 

 

(1) 本保险单；和 

(2) 由【填写保险人名称】签发给【填写被保险人名称】，保单号为【填写保单号】的保险合
同（或该保险合同的任何续保合同或替代合同或按时间继承该保险合同的保险合同）
（“其他苏黎世保险合同”），  

 

对所有索赔和财务损失的总财务损失的累计赔偿责任限额应当不超过【填写赔偿责任限额】。 

 

相应地，本保险单所规定的财务损失的赔偿责任限额应等额扣除所发生的属于其他苏黎世保险
合同赔偿责任范围的财务损失，因为其他苏黎世保险合同所规定的赔偿责任限额是本保险合同
明细表中列明的赔偿责任限额的一部分，而不是额外的一部分。 

 

本保险批单的所有内容不能被理解为增加其他苏黎世保险合同明细表中列明的赔偿责任限额，
该赔偿责任限额仍将是保险人根据其他苏黎世保险合同的对所有索赔所承担的最大赔偿责任。
本保险批单的所有内容也不能被理解为增加本保险合同明细表中列明的保险人所承担的赔偿责
任限额，该赔偿责任限额仍将是保险人根据本保险合同的对所有索赔所承担的累计赔偿责任的
最大限额。 

 

本保险单的所有其他条款、除外责任和条件维持不变。 
 

 

Tie-in of Limits Clause 
 

It is hereby understood and agreed that the combined Limit of Liability of the Insurer for all Claims and 
Financial Loss under both:  
 
(1) this Policy; and  
(2) policy No. [input policy number] issued to [input insured’s name] by [insurer’s name] (or any renewal 

or replacement of such policy or which succeeds such policy in time) (“Other Zurich Policy”),  
 
shall be [input limit], in the aggregate, for all claims and financial loss combined. 
 

Accordingly, the Limit of Liability for Financial Loss under this policy shall be reduced by financial loss 
incurred under the Other Zurich Policy because the limit of liability under the Other Zurich Policy is 
now part of and not in addition to the Limit of Liability of this policy as set forth in the Schedule of this 
Policy. 
 

Nothing in this endorsement shall be construed to increase the Insurer’s limit of liability set forth in the 
Schedule of such Other Zurich Policy which shall remain the maximum liability of the Insurer for all 
claims under such Other Zurich Policy, or the Insurer’s Limit of Liability under this Policy as set forth 
in the Schedule of this Policy which shall remain the maximum liability of the Insurer for all Claims, in 
the aggregate, combined under this Policy. 
 

ALL OTHER TERMS, CONDITIONS, AND EXCLUSIONS REMAIN UNCHANGED. 


